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БЕОГРАД, 17. октобра (Танјуг) - Амабасадор САД у Србији Камерон Мантер изјавио је
данас да не зна када ће бити размештена Еулекс мисија на Косову и Метохију, али ''да је
важно да то буде у оквиру следећих неколико седмица'', јер ће та мисија донети
стабилност региону.

''Надамо се да ће се Еулекс разместити уз добру вољу свих, са разумевањем да има за
циљ да штити права свих и Албанаца и Срба и стабилност у региону'', изјавио је Мантер
новинарима у ''Америчком кутку'', поводом обележавања годишњице рада у Дому
омладине.

Он је казао да је у вези са размештањем мисије оптимиста, али да му је тешко да каже
када ће се то догодити.

Мантер је навео да има другачије гледиште о доласку Еулекса од бившег премијера
Србије Војислава Коштунице, јер је став САД да ће мисија ''допринети томе да будућност
целог региона буде успешна''.

На питање новинара о иницијативи Србије у Генералној скупштини УН да затражи
мишљење о легалности независности Косова, од Међународног суда правде, амерички
амбасадор је рекао да поштује право Србије да затражи то мишљење.

''Ми се не слажемо и гласали смо против, јер мислимо да то није неопходно и да је
питање статуса Косова решено. Мислимо да и влада Србије то разуме и да разуме наш
став и подржавамо Србију у напорима да се придружи ЕУ, као и суседе Србије,
укључујући и Косово'', рекао је он.

Мантер је додао да не зна колико ће Американаца учествовати у мисији, али да ће то
бити цивили, с обзиром да је ''цео Еулекс пројекат заснован на успостављању владавине
права''.
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